
Zápis č.6 /2022-2023 z jednání studentské rady konané 10.1. 2023

Schůzi řídil: Štěpán Bačinský
Přítomni: zástupci tříd a Dagmar Dvořáková
Nepřítomni: zástupci 4.A, 3.B, 2.A, kvinty a sekundy

Záznam z jednání:
● Předseda poděkoval organizátorům Anonymního ježíška a Vánočního koncertu
● V bufetu jsou nové produkty, které si studenti odhlasovali v dotazníku, např.:

hygienické potřeby, kapesníky, tousty, ovoce atd.
● V jídelníčku školní kantýny jsou u každého oběda vypsány alergeny
● Na Instragramu SR se nově objevují příspěvky s informacemi o akcích

organizovaných Erasmem, olympiádách, seminářích.
● Studentům a profesorům byl zaslán dotazník spokojenosti se SR
● Plánované akce jsou: 18.1. druhé kolo studentských prezidentských voleb, 26.1.

Projektový den Jan Palach, , 2.2. badmintonový turnaj a  8.3. basketbalový turnaj.
● Do posilovny byl přidán kus nového vybavení, takzvaný multifunkční stojan.
● Malování zdi a židlí v koutku u španělštiny se ujala třída sexta. Do konce školního

roku 2022/23 by měl být projekt hotov.

Zapsala: Monika Rozínková


